
Styrelsemöte 2020-11-11 

Närvarande : Annica, Pär och Maria 

1. Genomgång av tidigare protokoll 

2. Kvarstående punkter från tidigare protokoll 

Städdagen : Nästan samtliga deltog på städdagen 

Det konstaterades att gropar har uppstått i asfalten utanför några 

garage, vatten ligger kvar efter regn. Vi lägger in detta under punkten 

Detta är på gång, och återkommer till våren eftersom ingen ev 

asfaltering sker under vintern. 

På städdagen informerades ännu en gång om att vi måste hjälpa till med 

att hålla snyggt i soprummen. 

Pär har köpt en hylla , som finns i tidningsrummet. Där finns 

papperspåsar för återvinning av matavfall. En hylla till köps in som ska 

användas till julbelysning mm som flyttas från vårt gemensamma förråd. 

3. Beslut 

Pär köper en julgran samt en ny julgransfot 

4. Förslag från BSG 14 

Önskemål från BSG 14 har inkommit angående att byta ut 

väggströmbrytarna till en rörelsevakt samt byta ut lamporna i 

cykelrummet så att det kan ge bättre ljus. 

Maria återkopplar till dem med önskemål om att vi får in ett 

kostnadsförslag samt motivation om varför vi ska byta ut 

väggströmbrytarna mot en rörelsevakt i soprummen.  

Inväntar detta och tar sedan beslut. 

5. Kvarstående punkter 

Ev. asfaltering 

Förnya listan avseende vem som ska sitta i styrelsen och när 

Ta upp beslut om hjärtstartare på kommande årsmöte. 

6. Nästa möte 

20/1 kl. 17:30. Kom ihåg att meddela om du inte kan komma så att vi ev. 

kan byta dag. 

 

Vi tackar Anna och önskar henne lycka till ! 

 

Vid protokollet 

Maria 


